

因應**全球冠狀病毒疫情延燒** (COVID-19 pandemic)

藍海學苑決定**停辦**

**2020年7月12日『運動中的動作次系統：解剖吊索』課程**

近日會辦理學員退費事宜，針對已報名本課程學員**全額退費**，學員無須負擔任何手續費用。

Due to the global pandemic of COVID-19, BOA Academy has decided to close the course: Movement Subsystems In Sports: The Vleeming Anatomical Slings on July 12, 2020.

We will promptly start processing the refund operation. The course participants will get a total refund without any administrative fee.

關於 ID 團隊 (Immaculate Dissection) 2020 年 7 月 8 日-19 日訂於台灣舉辦的『精繪解剖國際工作坊』ID1、2、5、6 及『骨盆底肌議題工作坊』等課程，為 ID 團隊官方舉辦之課程，非藍海學苑主辦，有關課程是否舉辦及費用處理等問題，請先行向 ID 官網

(<https://www.immaculatedissection.com/>) 洽詢，若您洽詢過程有任何困難，可聯絡藍海學苑 ([taiwanara@gmail.com](mailto:taiwanara@gmail.com))，將會有專人給予協助！

The Immaculate Dissection Team is the organizer of the following course: Immaculate Dissection Seminar (ID1.2.5.6) and Pelvic Floor Seminar on July 8-19, 2020. If the course participants have any question about the cancellation confirmation and the refund policy, please refer to ID website (<https://www.immaculatedissection.com/>). If the course participants have any further concern during the consulting process, please don't hesitate to contact the co-organizer, BOA Academy ([taiwanara@gmail.com](mailto:taiwanara@gmail.com)). We will help you by our full attendance.